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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 15 februar 2023 

Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Jørn Michalsen, Petter Tiltnes,  Øyvind Ø 
Danielsen, Espen Hillmann, Henriette Elvrum Handal, Anders 
Røynås, Maya I Kristiansen, Anne-Mette Klokkerud 
(referent). Pål Olsen fra Kontrollkomiteen var på besøk. 
 
Morten Riis Andersen, Petter Farstadvoll. Øyvind Ø 
Danielsen. 

 
Dato: 

 
15.02.2023 

Tid og sted Skullerud kl. 18.30 
Innkalt ved: Morten Forland/Jørn Michalsen 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 Referat 15.02.2023 godkjent.  

Oppdatering daglig leder Jørn 
Michalsen 

Det går generelt med mye tid til 
forberedelser til årsmøte, 
Nasjonalpark i Østmarka, m.m. 

 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann. 

Sebastian velger å sykle for 
Tønsberg denne sesongen. Løser 
lisens for å sykle i Tønsberg. 

  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

 Martin Farstadvold og Eirik Rokke 
ønsker bruke Elias sin bistand og 
som trener. Kostnad kr. 12000,- 
pr. pers pr. Sesong. 
Det mangler rapport fra Elite 
Terreng. 
Landslaget er tatt ut.  
Mangler fortsatt gruppetrener 

  

Rapport Banekomiteen Jørn 
Michalsen 

Klubben reiser til Sola helgen før 
vinterferien. Blir flere økter samt 
akkreditering/opplæring. 
Tidtaking – tre deler: Bakhjul, 
forhjul og brikke.  
Håper på uformell rittaktivitet i 
løpet av helgen.  

 



 

 

Intern Intern 

Velodromen i Asker: Bygget er 
reist og er “oppe og står”. Gulvet 
legges i juni. I august/sept 
forventes banen å være klar med 
overtakelse 01.10.d.å.  
Det er viktig at man har gode 
trenere. Banetrening er god 
trening for ALLE. 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Ikke noe nytt her. “Nye Stier” 
jobber jevnt og trutt. 
Spørreundersøkelsen har vært 
tidkrevende. 

  

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Øyvind er på ferie. Mye 

varselsignaler når bilen står i ro 

for lenge.  

Spørsmål om henger: Bør 

materialforvalter håndtere dette? 

Hvor skal i så fall henger 

plasseres/parkeres mellom hver 

gang den er i bruk? 

  

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Elvrum Handal 

Klubben hadde 795 medlemmer 

ved årsskiftet. Etter nyttår går 

tallet noe ned hvert år, før det 

stiger igjen. Status er nå pluss to 

kvinner og minus 1 mann. 

Sammenlignet med fjoråret så er 

status nokså likt på samme tid. 

Henriette lager årsrapport og 

legger til bidraget.  

  

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Holmenkollen sykkelfestival er 
godkjent. Møte om budsjett for 
Nordisk Master er utsatt til 10/11 
mars.  
Det er søkt om Ungdoms NM i 
2025. Får økonomisk støtte. 
Foreløpig negativt svar fra 

Bymiljøetaten.  

Norway Cross: Det forhandles om 

bedre datoer for arrangementet 

(14 dager senere enn opprinnelig 

tenkt). Vi øsker 21 + 22 oktber 

helst.   

  

Økonomi/Budsjett Anders 
Røynås 

Styremøte skal godkjenne 
regnskap. Status 2022: Dårlig 
deltakelse på ritt. Budsjetter 
bærer preg av det. Ender likevel 
ok grunnet støtte. Ca. Kr. 200 
ooo,- under budsjett er 
“godkjent”. Anders redegjorde for 
inntekter og utgifter. Lite 
endringer i regnskapet generelt.  
Det sendes søknad om til 
Nordstrand blad/Avisa Oslo om 
støtte til dekning av innkjøp av 
henger til Frøy Kids. 

Vedtak: 
IF Frøy har lave 
treningsavgifter for 
barn og ungdom i 
forhold til mange andre 
idrettslag. Det ønsker vi 
fortsatt å ha. Når styret 
foreslår en relativt liten 
økning nå, er det for å 
sørge for best mulig 
kvalitet på tilbudet til de 
yngste. 
Styret foreslår at 



 

 

Intern Intern 

Gruooe 1 og 2 har signalisert at 
de ønsker mer økonomisk  bistand 
Sosiale aktiviteter vil klubben 
kunne dekke kostnader til 
Forslag om økning av 
treningsavgift under årsmøtet: 
Begrunnelse er økte kostnader i 
takt med KPI-økning/regulering, 
samt økte aktiviteter. 
 

treningsavgiften for 
2023 økes med hundre 
kroner. 
 

Nasjonalpark Østmarka Jørn 
Michalsen 

Jørn redegjorde for mye arbeid 
som er utført i sakens anledning. 
Det har vært møte med Oslo 
Idrettskrets, man har snakket 
med Nots, orienteringsforbundet  
og regioner. Imponerende innsats 
av Klubben, som vi håper også får 
andre involverte til å engasjere 
seg og komme med innspill på lik 
linje med Frøy.  

 

Refusjonsordning Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Salg av Styrkeprøven Jørn 
Michalsen 

Vi avventer tilbakemelde fra 

aktuelle kjøpere. Det er generelt 

lite informasjon fra Styrkeprøven.  

 

Årsrapport - Årsmelding Jørn 
Michalsen 

Det er kommet innspill fra 
gruppene men vi er ikke helt i 
mål. Pål Olsen fra 
Kontrollgruppen var på møtet og 
kom med innspill:  
“Note til regnskapet” bør legges 
ved styrets referat. Oppfatter 
regnskapet generelt som litt 
“rotete”. Dette grunner nok i 
“historisk bakgrunn”. Følger ikke 
helt norsk standard. Er nå satt 
opp egen kostnadsoversikt over 
ritt: 

- Gruppering av 
kostnader og ritt 

- Inntekter – OK 
- Utgifter – Litt vanskelig 
- Dagens regnskap er litt 

uoverskiktelig 
- Kontrollkomiteen 

ønsker et litt ryddigere 
regnskapsoppsett 

- Spm. Trenger vi et nytt 
rapporteringssystem? 

Pål ønsker at regnskapet skal 
settes opp på en annen måte i 
fremtiden. 
Anders mener at dagens regnskap 
er detaljert, og at det gir et godt 
styringsverktøy. 

 

Oversikt over sportslig Oppsett 2023 Jørn 
Michalsen 

Neste møte  



 

 

Intern Intern 

Klubbhåndbok Jørn 
Michalsen 

Det jobbes med saken  

Sertifisering av IF Frøy Anne-Mette 
Klokkerud 

Frist april  

Neste Styremøte  Morten 
Forland 

Neste styremøte 08.03.23  

 


